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Από το υπ’ αριθ. 19/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 548/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Καθορισμός συμβιβαστικά αποζημίωσης για 
αποκατάσταση βλαβών δικύκλου του Κυριάκου 
Κογκέζου. 

 
       Σήμερα 13 Οκτωβρίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 20:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 
9-10-2008 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους 
Προέδρους Τοπικών Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων και το 
άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Αναπληρωτής Δημάρχου κ. Γεώργιος 
Μιχαηλίδης και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα 23  
μέλη. 

          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 
1. Μ. Σουμελίδης Τ.  Χατζηαθανασίου Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Κ. Συμεωνίδης Ι. Καπετανίδης 
3. Γ.  Μιχαηλίδης Χ. Γεωργιάδης  
4. Π. Παυλίδης Γ. Ορφανίδης Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
5. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
6. Σ. Μηλιόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
7. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
8. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 

10. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
11. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Ι. Ταρασίδης 
12. Μ. Τρανίδης    
13. Α. Παπαστεργίου   Απών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Γ. Κάκαρης   Κ. Καπανίδης 
15. Χ. Σκουμπόπουλος  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 544/2008 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης,  Α. Τσιάρας και Β. Γιαννουλάκης και 
προσήλθαν κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 545/2008 απόφασης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 545/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Ε. 
Σοφιανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Ν. Τσιαμήτρος και Β. 
Γιαννουλάκης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.547/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. 
Τρανίδης και    Β. Γιαννουλάκης       και αποχώρησε ο κ. Δ. Δάσκαλος. 

16. Β. Γιαννουλάκης 
17. Σ. Παναγιωτίδης 
18. Ι. Ακριβόπουλος 
19. Ε. Σοφιανίδης 
20. Μ. Σακαλής 
21. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
22. Ε. Γουναράς 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 548/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. 

Δ. Δάσκαλος και Ν. Τσιαμήτρος και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Παπαστεργίου, Ε. 
Σοφιανίδης και Ι. Καπετανίδης,. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 549/2008 απόφασης αποχώρησε ο κ. Π. 
Τσαπαρόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ.550/2008 απόφασης προσήλθε ο κ. Α. 
Παπαστεργίου. 
7) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ.555/2008 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. 
Ι. Ακριβόπουλος και Ι. Καλαϊτζίδης. 
8) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ.558/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Σ. 
Παναγιωτίδης, Ι. Ακριβόπουλος και Ι. Καλαϊτζίδης και αποχώρησε ο κ.  Σ. 
Μηλιόπουλος. 
9) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ.561/2008 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Π. 
Τσαπαρόπουλος και Στ. Μηλιόπουλος. 

23. Ι. Καλαϊτζίδης 

 
 
 
 



 
 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 8-10-2008 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Δημητρίου 
Δάσκαλου, που έχει ως εξής: 

Ο Κογκέζος Κυριάκος του Παναγιώτη υποστηρίζει, ότι την 2-7-2008 κινούμενος επί της οδού 
Μητροπόλεως ( στη συμβολή της με την οδό Περικλέους ) με το υπ’ αριθμ. ΟΖΕ 3381 δίκυκλό του, 
υπέστη πτώση και τραυματισμό, από λιπαντικά που υπήρχαν στο οδόστρωμα, με συνέπεια πέραν 
του τραυματισμού του να υποστεί και υλικές ζημίες το δίκυκλό του.  

 Με την υπ’ αριθμ. 2695/2008 αίτησή του  ο παραπάνω ιδιοκτήτης  ζητά να αποζημιωθεί για 
υλικές ζημίες που έπαθε το δίκυκλό του, καθώς και για απώλεια εσόδων λόγω παύσης της 
εργασίας, από τραυματισμό. Σύμφωνα με τα τιμολόγια και τα παραστατικά που προσκόμισε ο ίδιος 
οι δαπάνες είναι οι εξής: 

- Αντικατάσταση κράνους:  50,00 € με Φ.Π.Α. 
- Αντικατάσταση σπόϊλερ κλπ: 240,00 € με Φ.Π.Α. 
- Αποζημίωση λόγω παύσης της εργασίας του: 40ημέρες Χ 30,00 € = 1.200,00 € 
Δηλαδή συνολικά 1490,00 € με Φ.Π.Α.  
Η υπηρεσία μας μετά από έρευνα διαπίστωσε ότι την 2-7-2008 υπήρχαν λιπαντικά στη συμβολή 

των οδών Μητροπόλεως και Περικλέους, στα οποία η υπηρεσία καθαριότητας του Δήμου μας έριξε 
πριονίδια, όμως δεν μπορεί να γνωρίζει αν και πως έγινε το ατύχημα στο σημείο αυτό. 

Η αίτηση του ιδιοκτήτη που συνοδεύεται από τιμολόγιο, δελτίο αδικημάτων και συμβάντων του 
τμήματος Τροχαίας Βέροιας και ιατρική γνωμάτευση, διαβιβάστηκε στον Νομικό Σύμβουλο του 
Δήμου ο οποίος μεταξύ άλλων γνωμοδότησε ότι: 

Παρόλο που ευθυνόμαστε νομικά, είναι απαραίτητο να ελεγχθεί και ουσιαστικά αν η 
επικαλούμενη βλάβη προξενήθηκε λόγω των λιπαντικών που υπήρχαν στο οδόστρωμα και που στη 
συνέχεια κάλυψε η υπηρεσία με πριονίδι, ποια η ενδεχόμενη υπαιτιότητα του δημότη, το ύψος των 
ζημιών κλπ, έλεγχος που δεν είμαστε αρμόδιοι να κάνουμε και επομένως εφόσον τα παραπάνω δεν 
προαποδεικνύονται θα πρέπει να διευκρινιστούν δικαστικά, κάτι που πρέπει να γίνεται σε κάθε 
ανάλογη περίπτωση, αλλιώς θα υπάρχει κίνδυνος για κάθε πολίτη που θέλει να επιδιορθώσει το 
όχημά του, να δηλώνει ότι έπαθε βλάβη από λακκούβα ή οτιδήποτε άλλο που μπορεί να υφίσταται 
και στη συνέχεια να προσκομίζει τιμολόγια και άλλα στοιχεία των οποίων η βασιμότητα δεν μπορεί 
να ελεγχθεί.  

Η Δημαρχιακή Επιτροπή με την υπ΄ αριθμ. 561/2008 εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο τον 
εξώδικο συμβιβασμό για καθορισμό αποζημίωσης των βλαβών που υπέστη το υπ΄ αριθμ. ΟΖΕ 
3381 δίκυκλο του Κυριάκου Κογκέζου, εξαιτίας προβλημάτων του οδοστρώματος (λιπαντικών) 
στο συνολικό ποσόν των 1.000 € για αντικατάσταση κράνους, σπόϊλερ και αποζημίωση του ιδίου 
λόγω παύσης εργασίας του λόγω τραυματισμού. 

Το παραπάνω ποσόν θα καταβληθεί εφ΄ άπαξ. 
Ο κ. Τάνος που παρευρισκόταν στη συνεδρίαση (για λογαριασμό του Κυριάκου Κογκέζου), 

δήλωσε ότι δέχεται την τιμή που πρότεινε η κ. πρόεδρος και τους υπόλοιπους όρους αυτής της 
απόφασης, υποχρεούται δε ο ενδιαφερόμενος να καταθέσει στο Δήμο σχετική υπεύθυνη δήλωση 
αποδοχής του ποσού αποζημίωσης λόγω παύσης της εργασίας του λόγω τραυματισμού. 
 Καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει  σχετικά. 

Δάσκαλος: Η Δημαρχιακή Επιτροπή είπε για την καταβολή εφάπαξ του ποσού των 1.000 
ευρώ στον Κυριάκο Κογκέζο ο οποίος έπεσε με το δίκυκλό του από λάδια που είχαν διασκορπιστεί 
στην οδό Περικλέους. Ο κ. Κογκέζος ζήτησε 1.400 ευρώ και η Δ.Ε. προτείνει 1.000 ευρώ. Ήταν ο 
κ. Τάνος σαν εκπρόσωπός του και συμφώνησε. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Στην προηγούμενη συνεδρίαση είχαμε παρόμοιο θέμα με ατύχημα, με 

ζημία και η Δ.Ε. εισηγήθηκε αλλιώς. Τι έγινε τώρα και εισηγείται άλλα; Εγώ τότε έκανα 
συγκεκριμένη πρόταση δηλ. ή για όλους τους συμπολίτες θα δεχόμαστε ότι παθαίνουν ζημιές, με 
υπαιτιότητα ή χωρίς του Δήμου, αρκεί να είναι αποδεδειγμένες και να τους πληρώνουμε, ή δεν 
μπορεί, κάθε φορά, ανάλογα με το ποιος είναι απέναντί μας να αποφασίζουμε εδώ. 



Σακαλής: Στο παρελθόν κε Πρόεδρε είχαμε βάλει ένα πλαφόν και λέγαμε ότι μέχρι αυτό το 
ποσόν, με απόφαση του Δ.Σ., θα αποζημιώνονται και πάνω από αυτό θα πηγαίναμε στα δικαστήρια. 
Δεν πρέπει και τώρα να μπει μία τάξη; 

Πρόεδρος: Ποιο ποσόν ήταν αυτό; 
Σακαλής: Δεν θυμάμαι, ήταν λογικό. Ας το αποφασίσει το Δ.Σ. 
Δάσκαλος: Επειδή μ΄ απασχόλησε αυτό που είπατε κε Σκουμπόπουλε, σε συνεργασία 

σήμερα με τον κ. Κινικλή, ζήτησα και μου έστειλε ένα πρακτικό της προηγούμενης επιτρόπου κας 
Μήλιου του 2006, η οποία δεν ενέκρινε κανένα ένταλμα από τότε. Κατευθύνεται πλέον η υπηρεσία 
σε οποιονδήποτε έχει τέτοιες αιτιάσεις να πηγαίνει απευθείας δια της δικαστικής οδού κι όχι το 
Δ.Σ. να αποφασίζει άλλα για τον έναν κι άλλα για τον άλλον. Γιαυτό όμως περιμένω απάντηση από 
την επίτροπο. Στις προηγούμενες αποφάσεις που πήραμε υπήρχε κάποιος δημότης οδηγός ταξί κι 
αποφάσισε η Δ.Ε. να του δώσει 170 ευρώ αλλά η επίτροπος δεν ενέκρινε το ένταλμα κι εκτιμώ ότι 
κι αυτό το ένταλμα των 1.000 ευρώ δεν θα μας το εγκρίνει. Ψάχνω τρόπους ώστε να απαντάει 
πλέον ο αρμόδιος υπάλληλος Σάββας Θεοδωρίδης να απευθύνονται αλλού. Εμείς είτε ψηφίσουμε 
υπέρ είτε κατά εκτιμώ ότι δεν θα περάσει από την επίτροπο. 

Θωμάς Τάνος: Είμαι εκπρόσωπος του κ. Κογκέζου. Όπως γνωρίζετε η απαίτηση ήταν 1.400 
ευρώ, η όχληση έγινε στον Δήμο για να πει ο Δήμος όχι και να μπορούμε να πάμε στο δικαστήριο 
και να απαιτήσουμε. Γιατί αν δεν πει όχι ο αντίδικος δεν πας στο δικαστήριο. Ολως περιέργως 
πήραμε μία πρόσκληση από την υπηρεσία για συμβιβασμό. Είμαι κι εγώ υπάλληλος, είπα να 
απεμπλέξω τις διαδικασίες, πήραμε και τη γνώμη του δικηγόρου μας που είπε να κατέβουμε στα 
1.000 ευρώ για να ξεμπερδεύουμε αλλιώς θα πάμε δικαστικά και θα ζητήσουμε όσα πρέπει για 
έναν τεχνίτη που χάνει τη δουλειά του για 40 ημέρες όπως λέει το νοσοκομείο. Τόνισα στη 
Δημαρχιακή Επιτροπή ότι εμείς δεν παρακαλούμε για να μας δώσουν λεφτά αφού θα πηγαίναμε 
δικαστικά, αλλά πήγαμε εκεί γιατί μας κάλεσαν. Επειδή τέθηκε το θέμα της επιτρόπου, γιατί ο 
νομικός σύμβουλος είπε ότι μέχρι 50 ευρώ δίνουν, γελοίο ποσόν, είπα ότι συμφωνώ κι εγώ να το 
απορρίψει η επίτροπος αλλά άλλο όμως είναι να πει η δημοτική αρχή ότι ναι έγινε το ατύχημα, 
έχεις δίκιο κε Κογκέζο, εμείς συμφωνούμε να σου δώσουμε αυτά αλλά το απορρίπτει η επίτροπος. 
Δεν θα παρεξηγηθούμε αν δεν δεχθείτε. 

Ακριβόπουλος: Στην επίτροπο κε αντιδήμαρχε πηγαίνει η απόφαση της Δ.Ε. με 
γνωμοδότηση του νομικού συμβούλου ή μόνο απλά η απόφαση και δεν το εγκρίνει.; Έχει μία 
διαφορετικότητα το θέμα. Δεν σημαίνει, πως όταν παίρνουμε μία πολιτική απόφαση, πρέπει η 
επίτροπος να εγκρίνει. Για να διευκολύνουμε και τους συμπολίτες και εμάς, γιατί όταν λέμε για 150 
- 170 ευρώ είναι δύσκολο ένας συμπολίτης να πάει στο δικαστήριο, να πούμε ένα ποσόν 500 - 700 
ευρώ. 

Δάσκαλος: Από ποιόν κωδικό; 
Ακριβόπουλος: Δεν μπορώ να σας απαντήσω από ποιον κωδικό αλλά νομίζω ότι έτσι θα 

διευκολύνουμε. 
Πρόεδρος: Νομίζω ότι η τοποθέτηση του κ. Τάνου μας έλυσε τα χέρια. Να προχωρήσουμε, 

να ψηφίσουμε κατά. Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Φάνηκε απόψε ότι ο δήμος πελαγοδρομεί σ΄ αυτό το θέμα και κάνει 

«μικροπολιτική». Είναι λογικοφανή τα επιχειρήματα που φέρνει ο εκπρόσωπος του αιτούντα αλλά 
εμείς, σαν δήμος, τι πολιτική ακολουθούμε; Στην προηγούμενη συνεδρίαση φέρατε δύο θέματα, το 
ένα το παραπέμψαμε γιατί ήταν αρμοδιότητα του ΔΑΚ και το άλλο εδώ και είπαμε αφού το ποσόν 
ήταν μικρό γιατί να πάει ο συμπολίτης μας εκεί. Αν θέλουμε, σαν δημοτικό συμβούλιο, να 
αναγνωρίσουμε τις ζημιές που γίνονται με υπαιτιότητα του δήμου σε διάφορους συμπολίτες τότε 
πληρώνουμε ανεξάρτητα τι θα κάνει η επίτροπος. Δεν μπορεί να τα λέμε αυτά τα πράγματα, δηλ. 
να γνωρίζουμε εκ των προτέρων ότι η επίτροπος θα τα απορρίψει και να λέμε στους συμπολίτες 
μας ότι τα εγκρίνουμε. Ποιόν κοροϊδεύουμε, τους εαυτούς μας ή τους συμπολίτες; Και βέβαια ο κ. 
Τάνος λέει ότι θέλει το «όχι» για να πάει στο δικαστήριο για να πάρει πιο πολλά. Ο κ. Τάνος 
μπορεί να θέλει να πάρει πιο πολλά αλλά εμείς, σαν δημοτικό συμβούλιο, τα δίνουμε τα πιο πολλά; 
Εκεί πρέπει να σταθούμε, στο κρίσιμο. Δεν μπορείτε από τη μια να μας φέρνετε εισήγηση για να 
πληρώνουμε κι από την άλλη να μην πληρώνουμε ανεξάρτητα από το πρόστιμο που έρχεται. ΄Η 
έχουμε πάγια θέση κι αναλαμβάνουμε και λέμε ότι από εδώ και πέρα όποιος συμπολίτης παθαίνει 
ζημιά με το δίκυκλο ή το αυτοκίνητο εμείς το ψηφίζουμε κι έχουμε καθαρή τη συνείδηση ή δεν τα 
ψηφίζουμε και να πάνε στο δικαστήριο αλλά να είναι απόφαση του Δ.Σ. για να ξέρουν και οι 



υπηρεσίες τι θα κάνουν αλλά και οι συμπολίτες. Και να μην κάνουμε ούτε στη Δ.Ε. ούτε εδώ μέσα 
μικροπολιτική. 

Ακριβόπουλος: Εάν η επίτροπος δεν εγκρίνει αυτό τον τρόπο του εξώδικου συμβιβασμού 
τότε είναι μονόδρομος, δεν μπορούμε για κανέναν να είμαστε θετικοί και απόλυτο δίκιο να έχει. 
Και προς συμφέρον του δήμου να πληρώσει μία ζημία η οποία δεν θα έχει αποθετική ζημία, δεν θα 
έχει τόκους, είναι καλό να κλείνουν κάποιες ζημιές, αλλά αυτό που λέει ο κ. Δάσκαλος το θεωρώ 
υπερβολικό ότι δηλ. η επίτροπος δεν δέχεται να περάσει όταν υπάρχει γνωμοδότηση του νομικού 
συμβούλου σε κάποιες καραμπινάτες περιπτώσεις αλλά αν  δεν γίνεται τότε τελειώνουμε εδώ. Αν 
όμως μπορεί η επίτροπος να εγκρίνει κονδύλιο για να πληρωθούν μικροζημίες να καθορίσει η 
Δημαρχιακή ένα πλαφόν όριο ποσού κι όπου θα αποφασίζει να μην πηγαίνει στο δικαστήριο και να 
κλείνει εξώδικα για να μην μπλέκουμε εδώ. 

Τσιαμήτρου: Καταρχήν με κάλυψε ο κ. Σκουμπόπουλος μ΄ αυτά που είπε και κατά 
δεύτερον, και στο παρελθόν, οι νομικοί σύμβουλοι μας έλεγαν ότι για ένα μικρό ποσόν δεν αξίζει 
τον κόπο να πηγαίνουμε στα δικαστήρια γιατί ήταν περισσότερα τα έξοδα κ.λ.π. κι οπότε να τα 
δίνουμε εκτός από μεγάλα ποσά που πρέπει να πηγαίνουμε στο δικαστήριο και γιαυτό ψήφιζα. Στη 
Δημαρχιακή Επιτροπή ψήφισα κατά και το ίδιο θα κάνω και τώρα. 

Παυλίδης: Επειδή είμαι και μέλος μιας ασφαλιστικής εταιρείας έχω να πω ότι καλύτερα στα 
ατυχήματα που έχουν υλικές ζημιές να μπαίνει ένας πραγματογνώμονας και να εκτιμάται η 
κατάσταση αλλά στα ατυχήματα που εμπεριέχουν κι άλλου είδους ζημιές εκτός από τις υλικές είναι 
καλό να γίνεται ο χειρότερος συμβιβασμός. Σας το λέω έτσι ειλικρινά, από εμπειρία ετών, από 
μπλέξιμο με ασφαλιστικές εταιρείες σαν μέλος του διοικητικού συμβουλίου και κεντρικά μάλιστα 
από την Αθήνα. Αυτά τα ποσά, αν πάει ένας συμπολίτης μας να τα διεκδικήσει, θα είναι πολύ 
περισσότερα και από δικαστικές δαπάνες και από εφέσεις και από ηθικές βλάβες συν χαμένες 
εργατοώρες. Οι υπόλοιποι δήμοι στην Ελλάδα έχουν πληρώσει τέτοια ατυχήματα κι εγώ εδώ 
αιφνιδιάζομαι που ακούω ότι η επίτροπος δεν αναγνωρίζει. Όταν ένας άνθρωπος έχει νοσηλευτεί σε 
νοσοκομείο για αρκετό χρονικό διάστημα δεν χρειάζονται πολλά για να ψαχτεί περαιτέρω μία 
κατάσταση και μάλιστα με βασική αιτία πεσμένα λάδια που είναι το χειρότερο όλων και καμία 
τεχνική υπηρεσία δεν μπορεί να παραγνωρίσει ή να διαβλέψει κάτι διαφορετικό. Ίσως να έρθει μία 
πρόταση κεντρικά που να λέει για έναν πραγματογνώμονα μέχρι ένα ορισμένο ύψος αλλά αν όμως 
υπάρχουν άλλες περαιτέρω διεκδικήσεις καλό θα είναι να κλείνει κι αυτό προς όφελος του δήμου. 

Δάσκαλος: Σήμερα, όλως τυχαίως, ήρθε ο κ. Κουμπατής οδηγός ταξί, για τον οποίο 
αποφασίσαμε στη Δ.Ε., για να πάρει 170 ευρώ για ένα λάστιχο και μία ζάντα που στράβωσε και το 
ένταλμα επέστρεψε από την επίτροπο και στη συνέχεια κάνοντας κουβέντα με τον κ. Κινικλή 
προσπαθήσαμε να βρούμε μία φόρμουλα. Βρήκαμε μία απόφαση της επιτρόπου του 2006 και 
ζήτησα να μάθω μήπως η τωρινή επίτροπος έχει άλλη άποψη. Για να μας επιστρέψει πίσω το 
ένταλμα των 170 ευρώ πάει να πει ότι είναι αρνητική. Επίσης ο νομικός σύμβουλος του δήμου στις 
εισηγήσεις του προς τη Δ.Ε., λέει αυτά ακριβώς που είπε η κα Καραχατζή δηλαδή γνωμοδοτεί ότι 
για μικρά ποσά, εγώ οριοθετώ περίπου 100 ευρώ, πρέπει να τα δίνει η Δ.Ε. ενώ για τα υπόλοιπα να 
πηγαίνουν στο δικαστήριο. Σκεφθείτε κάποιον που θέλει 120 ευρώ να κάνει αγωγή στον δήμο και 
πόσα έξοδα και κόστος θα έχει. Εκτιμώ πως είναι μονόδρομος και προσπαθώ, με αφορμή την 
ιστορία του κ. Κουμπατή, να βρω λύση. Δεν πελαγοδρομώ κε Σκουμπόπουλε και λέω μόνο την 
αλήθεια. Προσπαθώ να απαντάει η υπηρεσία και να τους στέλνει όλους στο δικαστήριο για να 
ησυχάσουμε κι εμείς και να έχουν όλοι το δίκιο τους. Αν δεν εγκρίνονται τα εντάλματα από την 
επίτροπο δεν μπορούμε να πληρώσουμε και είναι σαν να τους κοροϊδεύουμε. Στον κ. Τάνο είπαμε 
ότι μπορεί να μην περάσει, και να ψηφίσουμε θετικά ή αρνητικά αν δεν εγκριθεί το ένταλμα από 
εκεί δεν πρόκειται να περάσει. Η άποψή μου είναι πως ο καλύτερος συμβιβασμός είναι το 
χειρότερο δικαστήριο. 

Πρόεδρος: Δευτερομιλίες. 
Σκουμπόπουλος: Σύμφωνα με τον κώδικα κε Πρόεδρε τα όργανα διοίκησης του δήμου 

έχουν συγκεκριμένες αρμοδιότητες και όταν το θέμα εισάγεται στο Δ.Σ. για συμβιβασμό και 
κατάργηση δίκης, δεν μπορεί καμία επίτροπος να τα αρνηθεί. Μας αρνήθηκε κατά το παρελθόν και 
δεν ξέρω η τωρινή τι θα κάνει. Κατά τη γνώμη μου και εκείνη είχε άδικο που μας αρνήθηκε να 
πληρώσουμε, εφόσον είναι συμβιβασμός γιατί το θέμα εισάγεται ως συμβιβασμό με τον αιτούντα 
και όχι ως καταβολή κάποιου ποσού όπως εισάγονταν μέχρι τώρα τα θέματα. Κανένας επίτροπος 
δεν θα πει όχι στον συμβιβασμό γιατί εμείς διοικούμε τον δήμο κι εμείς κρίνουμε αν είναι προς το 
συμφέρον του δήμου εφόσον αναγνωρίσουμε ότι έπαθε τη ζημιά ο συμπολίτης μας από κακή 



συντήρηση του δρόμου ή οτιδήποτε άλλο. Βάζοντας το θέμα και την προηγούμενη φορά αλλά και 
τώρα, πρέπει άπαξ δια παντός να το λύσουμε και να είναι μπούσουλας από εδώ και πέρα, με 
συμβιβασμό και να πληρώνουμε τους πάντες και τα πάντα. Να μην τους στέλνουμε ούτε με 
γνωμοδότηση του νομικού συμβούλου για 300 ή 500 ευρώ στο δικαστήριο ούτε με κανενός άλλου 
ανθρώπου, υπηρεσιακού παράγοντα ή όχι. Το Δ.Σ. να αναλάβει την ευθύνη να φέρνει τα θέματα η 
υπηρεσία αφού πρώτα επεξεργάζεται τα αποδεικτικά στοιχεία της ζημίας και το Δ.Σ., αρχής 
γενομένης από σήμερα κι εφόσον έρχονται συμβιβαστικά, να τα πληρώνει όλα. Εμείς έτσι θα το 
ψηφίσουμε από σήμερα αυτό το θέμα, αλλιώς, αν δούμε σε άλλη συνεδρίαση άλλη εισήγηση όπως 
βλέπαμε μέχρι τώρα, θα διαφοροποιηθούμε και πάλι. Επειδή εκτιμώ ότι ο συμβιβασμός είναι προς 
το συμφέρον του Δήμου να συμβιβαστούμε με τον αιτούντα. 

Πρόεδρος: Μπαίνει και κάποιο όριο γενικότερα κε Σκουμπόπουλε; 
Σκουμπόπουλος: Κανένα όριο δεν υπάρχει στον συμβιβασμό. 
Ακριβόπουλος: Ο συμβιβασμός και η κατάργηση δίκης προβλέπονται από τον δημοτικό και 

κοινοτικό κώδικα κι εδώ είναι η απορία μου σ΄ αυτό που λέει ο κ. Δάσκαλος. Δηλαδή όταν 
κατάφορα ο Δήμος ευνοείται από έναν συμβιβασμό και δεν μπορεί να τον κάνει αυθαίρετα, το 
αρμόδιο όργανο θα συνεδριάσει και θα συμβιβαστεί με την προτεινόμενη λύση. Νομίζω ότι αυτό 
που οι πολίτες μπορούν να το κάνουν ανά πάσα στιγμή με βάση το νόμο να έχουν δηλ. εξώδικο 
συμβιβασμό να μη μπορεί να το κάνει ο Δήμος επειδή είναι νομικό πρόσωπο δημοσίου δικαίου. 

Σακαλής: Να βάλουμε πλαφόν. 
Παυλίδης: Ακούστε με λίγο γιατί την έχω πάθει. Έκανα στο πρωτοβάθμιο πλαφόν κι αν το 

ατύχημα είχε 5.000 ευρώ τα τιμολόγια που μου έφερναν ήταν 5.100 ευρώ. Αν βάλουμε πλαφόν θα 
είναι καταστροφή μας. Αν είναι υλικές ζημιές, σας είπα, ότι πρέπει να αντιμετωπιστεί αλλιώς κι αν 
έχει άλλα τότε αλλιώς. 

Γ. Μιχαηλίδης (Αναπληρωτής Δημάρχου): Ούτως ή άλλως πηγαίνει το θέμα στη 
Δημαρχιακή όπου γίνεται η πρώτη κουβέντα κι αν είναι συμβιβαστικά θα έρθει στο Δ.Σ. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της δημαρχιακής επιτροπής; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. Μηλιόπουλος, 
Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Μ. Τρανίδης, Γ. Κάκαρης, Χ. 
Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Σακαλής, Ε. Γουναράς και Ι. Καλαϊτζίδης. 
 Κατά ψήφισε η σύμβουλος Μ. Τσιαμήτρου - Καραχατζή. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 8-10-2008 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Δ. Δάσκαλου. 
2.- Την από 16-7-2008 αίτηση του Κυριάκου Κογκέζου , με την οποία ζητάει να αποζημιωθεί για 
τις βλάβες που υπέστη το αριθμ.  ΟΖΕ 3381 δίκυκλο του καθώς και για απώλεια εσόδων λόγω 
παύσης της εργασίας από τραυματισμό, εξαιτίας λιπαντικών που υπήρχαν στο οδόστρωμα  , καθώς 
και τα αποδεικτικά έγγραφα (τιμολόγια, δελτίο οδικού τροχαίου ατυχήματος υλικών ζημιών και 
ιατρικών γνωματεύσεων). 
3.- Την αριθ. 561/2008 απόφαση της Δ.Ε . 
4.- Την από 25-8-2008 γνωμοδότηση του νομικού συμβούλου του Δήμου. 
5.- Τη δήλωση του Θ. Τάνου που παρευρισκόταν στην συνεδρίαση της Δ.Ε (για λογαριασμό του 
Κυριάκου Κογκέζου), ότι δέχεται την προτεινόμενη τιμή των 1.000,00 €. 
6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις των άρθρων 93 και 103 παρ. 2 (εδ. η) & 3 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Α. Καθορίζει συμβιβαστικά την αποζημίωση για τις βλάβες που υπέστη το αριθμ. ΟΖΕ 
3381 δίκυκλο του Κυριάκου Κογκέζου  εξαιτίας προβλημάτων του οδοστρώματος (λιπαντικών) στο 
συνολικό ποσό των  1000,00 € για  την αντικατάσταση κράνους, σπόϊλέρ και αποζημίωση του ιδίου 
λόγω παύσης της εργασίας του λόγω τραυματισμού.  

Β) Το ποσό της αποζημίωσης θα πληρωθεί από τον Δήμο εφάπαξ. 
Γ) Ο κ.  Θ. Τάνος που παρευρισκόταν στη συνεδρίαση  (για λογαριασμό του Κυριάκου 

Κογκέζου) δήλωσε ότι αποδέχονται την προτεινόμενη τιμή αποζημίωσης καθώς και τους 
υπόλοιπους όρους αυτής της απόφασης, υποχρεούται δε ο ενδιαφερόμενος να καταθέσει στο Δήμο 



σχετική υπεύθυνη δήλωση  αποδοχής του ποσού αποζ/σης και παραίτησής του από κάθε ένδικο 
μέσο. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  548 / 2008 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 
το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Β. Γιαννουλάκης 

 Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Σ. Μηλιόπουλος Ι. Ακριβόπουλος 

 Ν. Μωυσιάδης Ε. Σοφιανίδης 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Σακαλής 
 Α.  Τσιάρας Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Ν. Τσιαμήτρος Ε. Γουναράς 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Μαυροκεφαλίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Μ. Τρανίδης   
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

  Σ. Διαμαντής   
  Ι. Καπετανίδης   
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΩΝ 
  

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  29/10/2008 

Η Δήμαρχος 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ-ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
  
 


